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Hei

Viser til tidligere samtaler og korrespondanser i dag angående klage på delingssak Gnr/Bnr: 155/10. 

Vi har noe innspill i sakens anledning: 

- Harald og Inger Romarheim sin yngste sønn med familie skal overta hus og eiendom som er i samme 
nabolag som 155/10. 

- Tanken er at Harald og Inger Romarheim skal få bygge en bolig med livsløpsstandard på den tomten 
som søkes fradelt. Dette med tanke på å få bo i nærheten av familien og at vi kan yte hverandre hjelp 
både foreldre, barn og barnebarn. 

- 19. mai 2021 hadde vi en forhåndskonferanse med Alver Kommmune v/ Larissa Dahl. I tillegg ansvarlig 
søker, Seim Bygg v/ Terje Seim. Etter denne konferansen fikk vi inntrykk at det var grunnlag for å gå 
videre med søkeprosessen. At Etter hvert som søkeprosessen har gått frem har alle innstanser gitt løyve 
til og positive signaler til at denne saken kan gå mot godkjennelse. Ettersom vi forstå har Alver kommune 
et ønske om at innbyggerne skal kunne bo i alle deler av kommnunen, ikke bare i mer sentrale strøk. Når 
så alle involverte kommunale instanser i søkeprosessen uttaler seg positivt til søknadens grunnlag, blir det 
veldig overraskende og uforståelig for oss at kommunens saksbehandlende avdeling avslår søknaden. 
For oss blir det som om avslaget blir selvmotsigende. 

- Vi håper at med de opplysningene som nå har kommet inn, så kan avdeling for miljø og tilsyn gjøre om 
vedtaket. 

Med vennlig hilsen

Harald og Inger Romarheim
Erling og Maria Rosnes


